
Pocetta: Pellegrini nie odejdzie, Defrel ma większe szanse

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach nasiliły się pogłoski o zainteresowaniu Romy

Pellegrinim i Defrelem. TeleRadioStereo przeprowadziło wywiad z

agentem obydwu piłkarzy, Giampiero Pocettą.

Mówi się dużo o Lorenzo Pellegrinim. Istnieje możliwość, że wróci do

Rzymu już w styczniu?

- Nie, to hipoteza, którą wykluczam, biorąc pod uwagę postawę Sassuolo. To

prawda, że Roma i nie tylko jest mocno zainteresowana graczem. Sassuolo

odrzuciło już wszelkiego rodzaju oferty, gdyż uważa go za bardzo ważnego gracza.

Uważam, za niemożliwe, aby Lorenzo przeniósł się teraz.

Jest zainteresowanie Romy Defrelem?

- Gregoire zrobił poważne kroki na poziomie dojrzałości i udowodnił, że jest graczem

kompletnym. Nie jestem zaskoczony, że są drużyny, które go chcą. Sprawa wygląda

trochę jak z Pellegrinim, choć perspektywy mogą być trochę inne: Gregoire, z

mojego punktu widzenia, ma większe szanse na przeniesienie się w porównaniu do

Lorenzo.

Od jakich liczb powinny się rozpocząć negocjacje z Sassuolo w sprawie

Defrela?

- Myślę, że problemem nie jest za bardzo cena. Sassuolo jest bogatym klubem,

solidnym i prowadzonym przez poważnych ludzi. Potrzebna jest wielka dyplomacja,

przed kompletną ofertą, danie chłopakowi szansy, aby zmierzył się z innym

poziomem gry. To nie jest kwestia ceny, na którą kluby się zgodzą. 

Również Roma jest zainteresowana graczem?

- Jest wiele zainteresowanych drużyn, wiem, że również Roma. 
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